
ZAPISNIK 18. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 

 

18. sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 13. srpnja 2020. godine u 

prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati 

 

Sjednici su nazočili sljedeći članovi Izvršnog odbora: 

Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član, a naknadno se pridružila i 

Mirela Varović, član (tijekom rasprave o preporuci za održavanje VDA). 

Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 

Alen Konjević, regionalni koordinator  SIH-a za regiju Centar. 

 

Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 

Dnevni red: 

1. Ljetne aktivnosti – Boris, Dan 

• odobrenja VDA 

• Šumska škola – pripreme, oprema, kupovina dodatne opreme 

• Zaljevanka – stanje prijava i priprema 

• I-spot – stanje priprema 
2. Smotra 2021 – stanje s pripremama, tereni - Boris 
3. Financije – stanje proračuna – Siniša, Tamara 
4. Isplata regresa zaposlenicima - Caki 
5. Sistematizacija radnih mjesta – Mirela, Tamara 
6. Formiranje HIPU-a – Dan, Caki 
7. Pregled stanja registracija Udruga i članstvo – Tamara, Boris 
8. Razno 

 

Dnevni red je usvojen jednoglasno s 3 glasa ZA prisutnih članova na početku sjednice. 

AD0. Verifikacija zapisnika s 16. I 17. sjednice 

Kukić predlaže da se usvoje Zapisnici sa zadnje dvije sjednice IO kako bi se objavili na web 

stranicama Saveza. Zapisnik sa 16. sjednice usvojen je jednoglasno s 3 glasa ZA bez primjedbi, 

dok je Zapisnik sa 17. sjednice usvojen uz dvije korekcije tehničke naravi, također 

jednoglasno s 3 glasa ZA.  

 

 

 

 

 



AD1. Ljetne aktivnosti 

a/ Šumska škola SIH-a 

Kukić je izvijestio kako je Šumska škola pripremljena, ali je iskazao stav Uprave 

Šumske škole i svoj osobni da je treba otkazati zbog epidemiološke situacije i potencijalne 

ugroze po zdravlje maloljetnih sudionika. Istaknuo je kako Uprava Šumske škole predlaže da 

se u istom terminu ipak provede Tečaj za odrasle voditelje (za načelnike), na kome bi 

sudjelovao manji broj sudionika, predavaća i tehničkog osoblja, odnosno oko 30 odraslih 

osoba. Prenio je stav Uprave da se neovisno o otkazivanju Šumske škole provede testiranje 

prijavljenih kandidata za Tečaj za voditelje sekcija, a da će se traži drugačija mogućnost 

provedbe tečaja. Uz otkazivanje Šumske škole istodobno bi Savez dao preporuku udrugama 

za provedbu višednevnih aktivnosti tijekom ljeta. Nakon opsežne rasprave jednoglasno s 4 

glasa ZA donesen je zaključak da se Šumske škola otkaže.  

b/ Aktivnost  „Budi moja voda“ (Zaljevanka) 

Izvještava Kukić. „Zaljevanka“ je krenula. Problem je oko prijevoza sudionika jer su 

Hrvatske šume dobile direktivu da u njihovim službenim vozilima ne smije biti više od dvije 

osobe. Trenutno je prijevoz riješen osobnim vozilima, a dogovara se drugačija mogućnost 

organizacije prijevoza. Izvještaj je primljen na znanje.  

c/ I-spot 

U pripremi je I-SPOT koji bi u Lovincu trebao biti održan od 11. do 13. rujna. 

Održavanje aktivnosti upitno je zbog razvoja epidemiološke situacije, kao i organizacija 

Brđanskih susreta i Jesenskih igara poletaraca po regijama. Zaključeno je da će njihova 

provedba ovisit o epidemiološkim mjerama i uvjetima. Zaključak je donesen jednoglasno s 4 

glasa ZA. 

d/ odobrenje višednevnih aktivnosti (VDA) 

Problemsku situaciju obrazlaže Kukić. Napominje da Savez ima dvije opcije: ne izdati 

odobrenja za provedbu VDA ili izdati odobrenja uz napomenu vezanu uz trenutnu 

epidemiološku situaciju i preporuku da se VDA ipak ne provede, čime bi udruge koje 

namjeravaju provesti VDA preuzele odgovornost za posljedice. Andrašek je istaknuo da bi 

provedba VDA bez odobrenja nacionalnog Saveza značilo da udruge aktivnost provode 

protivno zakonima. Rasprava se vodilo oko zadovoljavanja uvjeta za sigurnu provedbu 

višednevnih aktivnosti te je jednoglasno s 4 glasa ZA donesen zaključak da se Glavnom 

načelniku izda preporuka da prijavljene VDA koje zadovoljavaju tehničke i programske uvjete 

odobri, ali da Savez ne preporučuje njihovu provedbu zbog epidemiološke situacije. Utvrđen 

je prijedlog pravne formulacije izjave za iskazivanje stava Saveza prema udrugama 

članicama:  „Savez izviđača Hrvatske utvrđuje da udruga zadovoljava ili ne zadovoljava minimalne 

uvjete za održavanje višednevne aktivnosti, no, skladno trenutnim epidemiološkim uvjetima Savez 

izviđača Hrvatske ne preporučuje održavanje iste aktivnosti.“  

 

 



AD2. Smotra 2021. godine – stanje s pripremama 

Izvještava Kukić. Prvi bilten za Smotru je u pripremi, a odrađene su i pripremne 

radnje: izvid terena, transport opreme Saveza i sporazum s lokalnom zajednicom o suradni i 

partnerstvu u provedbi Smotre. Problem u daljnjem planiranju aktivnosti predstavlja 

trenutna epidemiološka situacija i najave novog vala širenja pandemije koronavirusa. 

Zaključak je da će odluka o održavanu Smotre 2021. godine biti donesena naknadno, 

sukladno situaciji. Zaključak je donesen jednoglasno s 4 glasa ZA. 

 

AD3. Izvješće o financijama – stanju proračuna 

Uvodno je izvještaj podnio Kukić. Stanje financija je zadovoljavajuće. Sjelo je 200.000,00 kn 

od Europskih snaga solidarnosti. Jednoglasno s 4 glasa ZA usvojen je zaključak da se napravi 

ispravak plaće Borisu Vujnoviću sukladno projektu koji financira Nacionalna zaklada za razvoj 

civilnog društva, a Alenu Konjeviću produžen je ugovor o radu do 31.12.2020. godine.  

 

AD4. Odluka o isplati Regresa za zaposlenike Saveza 

Uvodno obrazloženje dao je Kukić. Sredstava za isplatu regresa ima i nema zapreka za 

isplatu. Andrašek napominje da nema ograničenja u smislu prava za isplatu regresa, samo da 

sredstva treba isplatiti iz vlastitih sredstava. Jednoglasno s 4 glasa ZA usvojen je zaključak da se 

regres za godišnji odmor zaposlenicima isplati početkom kolovoza.  

 

AD5. Odluka o Sistematizaciji radnih mjesta u Središnjici Saveza 

Bojko Kukić predlaže da se ova točka, zbog nedovoljne pripremljenosti prebaci na 

sljedeću sjednicu. Članovi izvršnog odbora jednoglasno su prihvatili ovaj prijedlog, bez 

rasprave, s 4 glasa ZA. 

 

AD6. Odluka o formiranju Hrvatske izviđačke parlamantarne unije (HIPU) 

Izvještava Kukić. Hrvatska izviđačka parlamentarna unija je tijelo koje ima za cilj 

osigurati potporu provedbi aktivnosti Saveza izviđača Hrvatske i promicanju njegovih 

interesa u Hrvatskom Saboru, no ukoliko je takva politička klima i procijenimo da od HIPU 

nećemo imati koristi u novom sazivu Sabora ovo tijelo ne moramo niti formirati. Zaključak je 

usvojen jednoglasno s 4 glasa ZA. 

 

AD7. Pregled stanja registracija Udruga i članstvo 

Izvještava Kukić. Broj registriranih članova u Savezu ostat će na razini prethodne 

godine, što u uvjetima u koje je aktivnosti udruga dovela pandemija koronavirusa nije 

zabrinjavajuće. U raspravi je iskazana zabrinutost da bi neodržavanje planiranih višednevnih 

aktivnosti udruge moglo dovesti na rub opstanka te je stoga dobro da će ovoga ljeta biti 

održan barem Tečaj za odrasle voditelje (načelnike odreda).  



Potrebno je razmišljati o promjeni načina rada, odnosno provedbe izviđačkih aktivnosti u 

ovakvim uvjetima. Kukić je postavio pitanje treba li tražiti od Vijeća izmjenu Pravilnika o 

registraciji radi situacije koja nije omogućila provedbu VDA. Stav je članova da Izvršni odbor 

Vijeću ne treba dati takvu uputu, ali da članove Vijeća treba potaknuti na razmišljanje o 

izmjeni uvjeta za registraciju udruga u 2021. godini. Zaključak je usvojen jednoglasno s 4 glasa 

ZA. 

 

AD8. Razno 

1. Članovi IO jednoglasno su donijeli odluku o zapošljavanju nove osobe u Savez 

izviđača Hrvatske, ukoliko Savez dobije projekt „Mladi za mlade“ koji je prijavljen 

u svibnju 2020. godine. Projekt je usmjeren na zapošljavanje mlade osobe na 

godinu dana. Osoba mora biti između 18 i 30 godina starosti te se njen odabir 

mora izvršiti putem portala Europskih snaga solidarnosti. Rezultati projekta se 

očekuju u narednih nekoliko dana. 

2. Pokrenuta je rasprava o mogućnosti iskazivanja interesa za kupnju Planinarskog 

doma Hunjka temeljem raspisanog javnog poziva. Jednoglasno je usvojen 

zaključak da se treba pripremiti za četvrti javni poziv.  

Nije bilo drugih tema te pošto je iscrpljen dnevni red Bojko Kukić zatvara sjednicu IO. 

 

Sjednica je završila u 18:40 sati. 

Zapisnik vodio: 

Alen Konjević 

 

Predsjednik Izvršnog odbora: 

Bojko Kukić 

 

 


